Титульний аркуш

05.03.2025	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
1	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Директор				Машiко Вiталiй Васильович	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
Приватне  акцiонерне товариство " Мукачiвський завод залiзобетонних виробiв i конструкцiй" (03327084)
за 2024 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення наглядової ради емітента від 03.01.2025, затверджено рiчну  (регулярну) iнформацiю за 2024 рiк
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: 
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	http://zzbvk.emitents.net.ua/ua/docs/?fg_id=100	05.03.2025	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
                            Регулярна рiчна iнформацiя розкривається у вiдповiдностi до вимог Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами, затвердженого Рiшенням Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06 червня 2023 року №608 (далi - Положення), як приватним акцiонерним товариством, яке не здiйснювало публiчне (вiдкрите) розмiщення цiнних паперiв та не належить до пiдприємств, що становлять суспiльний iнтерес.

 роздiл I Рiчної iнформацiї емiтента за 2024 рiк:

 1.2. "Iнформацiя, щодо усiх випускiв цiнних паперiв, за якими надається забезпечення" не заповнюється через вiдсутнiсть забезпечення випускiв цiнних паперiв.

 1.3 "Iнформацiя щодо всiх осiб, якi надають забезпечення за зобовязаннями емiтента" не заповнюється, оскiльки забезпечення зобов'язань вiдсутнi. 

1.5. "Iнформацiя про рейтингове агентство" не заповнюється тому, що рейтинг цiннi папери товариства не проходили.

1.6."Iнформацiя про судовi справи емiтента" не заповнюються, так як судовi справи у товариства вiдсутнi.

1.7. Iнформацiя про "Штрафнi санкцiї щодо особи" не заповнюється тому, що протягом звiтного року вiдсутнi штрафнi санкцiї в розмiрi, який перевищує 1 000.00 грн. 

2.3. "Iнформацiя про корпоративного секретаря" не заповнюється через вiдсутнiсть корпоративного секретаря у Товариствi. 

2.5. Складова звiту "Органiзацiйна структура" - Схематичне зображення органiзацiйної структури пiдприємства не розмiщується на вебсайтi, так як не вiдноситься до вiдкритої/публiчної iнформацiї.

3. Структура власностi - розкриття структури власностi  вiдповiдно  Рiшення НКЦПФР №608 вiд 06.06.2024р. не передбачено:

1) товариство, не  здiйснювало публiчну пропозицiю цiнних паперiв, та/або

2) товариство, не є пiдприємством, що становить суспiльний iнтерес, та/або

3) товариство не вiдноситься до  товариства у якого  100 вiдсоткiв акцiй прямо або опосередковано належить державi,

4.2. "Iнформацiя щодо отриманих особою лiцензiй лiцензiй не заповнюється через вiдсутнiсть лiцензiй. 

4.6. "Iнформацiя про обсяги виробництва та реалiзацiї основних видiв продукцiї" не заповнюється, оскiльки Товариство не займається видами дiяльностi, що класифiкуються як переробна, добувна промисловiсть або виробництво та розподiлення електроенергiї, газу та води за класифiкатором видiв економiчної дiяльностi.

4.7."Iнформацiя про собiвартiсть реалiзованої продукцiї" не заповнюється, оскiльки Товариство не займається видами дiяльностi, що класифiкуються як переробна, добувна промисловiсть або виробництво та розподiлення електроенергiї, газу та води за класифiкатором видiв економiчної дiяльностi. 

5.Iнформацiя змiсту " Участь в iнших юридичних особах" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не бере участi в iнших юридичних особах.

6. Iнформацiя про вiдокремленi пiдроздiли не заповненюється, адже вiдокремленi пiдроздiли в Товариствi вiдсутнi.

Роздiл II Рiчної iнформацiї емiтента за 2024 рiк: 

2. Iнформацiя "Змiна прав на акцiї" не заповнюється та посилання на URL-адреси не наводяться, оскiльки, акцiонерним товариством протягом звiтного року не було розмiщено iнформацiю про: змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або рiвним пороговому значенню пакета акцiй; змiну осiб, яким належить право голосу за акцiями, сумарна кiлькiсть прав за якими стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй; змiну осiб, якi є власниками фiнансових iнструментiв, пов'язаних з голосуючими акцiями акцiонерного товариства, у разi, якщо сумарна кiлькiсть прав за такими акцiями стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй. 

3.3. Iнформацiя про облiгацiї емiтента не заповнюється у зв'язку з їх вiдсутнiстю. 

3.4. Iнформацiя про iншi цiннi папери, випущенi емiтентом не заповнюється у зв'язку з їх вiдсутнiстю. 

3.5. Iнформацiя про деривативнi цiннi папери не заповнюється у зв`яку з вiдсутнiстю їх випуску емiтентом. 

3.6 Iнформацiя про забезпечення випуску боргових цiнних паперiв не заповнюється, оскiльки в емiтента вiдсутнi борговi цiннi папери i, вiдповiдно, їх забезпечення. 

3.7 Звiт про стан об'єкта нерухомостi (у разi емiсiї цiльових корпоративних облiгацiй, виконання зобов'язань за якими здiйснюється шляхом об'єкта (частини об'єкта) житлового будiвництва) не заповнюється через вiдсутнiсть емiсiї емiтентом цiльових корпоративних облiгацiй. 

3.8 Iнформацiя про придбання власних акцiй емiтентом протягом звiтного перiоду не заповнюється, оскiльки емiтент не здiйснював придбання власних акцiй протягом звiтного перiоду

3.9 Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв емiтента цiнних паперiв (крiм акцiй) такого емiтента не заповнюється тому, що емiтент не розмiщував iншi цiннi папери, крiм акцiй. 

3.10 Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв емiтента акцiй у розмiрi понад 0,1 вiдсотка розмiру статутного капiталу такого емiтента не заповнюється у зв`яку з вiдсутнiстю у власностi працiвникiв емiтента акцiй у розмiрi понад 0,1 вiдсотка розмiру статутного капiталу. 

3.11 Iнформацiя про будь-якi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв особи, в тому числi необхiднiсть отримання вiд особи або iнших власникiв цiнних паперiв згоди на вiдчуження таких цiнних паперiв, оскiльки в емiтента вiдсутнi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв. 

4.2.Iнформацiя змiсту " Вiдомостi про змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або рiвним пороговому значеню пакета акцiй" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента в звiтному роцi не було змiни таких акцiонерiв.  

4.3. Iнформацiю про змiну осiб, яким належить право голосу за акцiями, сумарна кiлькiсть прав за якими стає бiльшою, меншою або дорiвнює пороговому значенню пакета акцiй не заповнюється згiдно з вимогами п.п. 2 п. 51 роздiлу III Положення про розкриття iнформацiї про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами (Рiшення НКЦПФР № 608 вiд 06.06.2023 р.) 

4.4. Iнформацiю про змiну осiб, якi є власниками фiнансових iнструментiв, пов'язаних з голосуючими акцiями акцiонерного товариства, сумарна кiлькiсть прав за якими стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй - не заповнюється за вiдсутнiстю таких змiн.

Роздiл III Рiчної iнформацiї емiтента за 2024 рiк: 

3. Iнформацiя змiсту " Аудиторський звiт до рiчної фiнансової звiтностi" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в звiтному роцi емiтент не проводив аудит рiчної фiнансової звiтностi, у зв'язку з вiдсутнiстю такого обов'язку.

5.1.  Складова змiсту " Iнформацiя про прийняття рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в звiтному роцi емiтент не приймав такого рiшення. Згiдно вимог пункту 48 положення, приватними акцiонерними товариствами iнформацiя про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв не розкривається. Вищезазначена iнформацiя у звiтному роцi не вiдбувалась. Особлива iнформацiя виникла у 2025 роцi.

5.2. Складова змiсту " Iнформацiя про вчинення значних правочинiв" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в звiтному роцi емiтент не вчиняв таких правочинiв. Згiдно вимог пункту 48 положення, приватними акцiонерними товариствами iнформацiя про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв не розкривається. Вищезазначена iнформацiя у звiтному роцi не вiдбувалась.

5.3. Складова змiсту " Iнформацiя про вчинення правочинiв, щодо вчинення яких є заiнтерисованiсть" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в звiтному роцi емiтент не вчиняв таких правочинiв. Згiдно вимог пункту 48 положення, приватними акцiонерними товариствами iнформацiя про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв не розкривається. Вищезазначена iнформацiя у звiтному роцi не вiдбувалась.

6. Звiт про платежнi на користь держави не заповнюється, оскiльки емiтент не належить до суб'єктiв господарювання, якi вiдповiдно до вимог до вимог Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами, затвердженого Рiшенням Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06 червня 2023 року №608, зобов'язанi подавати таку iнформацiю. 

Роздiл IV Рiчної iнформацiї емiтента за 2024 рiк: 

1.1.1.1Складова змiсту " Iнформацiя про кодекс копоративного управлiння, яким керується особа" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як у емiтента вiдсутнiй кодекс корпоративного управлiння. 

1.1.1.5.Складова змiсту " Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи. Рада директорiв" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня рада директорiв. 

1.1,2.. Загальнi збори у звiтному роцi не скликались. Збори вiдбулися 11.02.25 року.

1.1.3. Iнформацiя про збори власникiв облiгацiй та загальний опис прийнятих на таких зборах рiшень не заповнюється, у зв'язку iз вiдсутнiстю облiгацiй емiтента. 

1.1.4.3. Iнформацiя про проведенi засiдання комiтетiв ради та загальний опис прийнятих рiшень не заповнюється тому, що комiтети ради у Товариствi не створенi. 

1.1.5.1.Складова змiсту " Персональний склад колегiального виконавчого органу та його комiтетiв" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутнiй колегiальний виконавчий орган.

1.1.5.2. Складова змiсту " Iнформацiя про проведеннi засiдання колегiального виконавчого органу та загальних опис прийнятих рiшень" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутнiй колегiальний виконавчий орган. 

1.1.5.3.Складова змiсту " Iнформацiя про проведеннi засiдання комiтетiв колегiального виконавчого органу та загальних опис прийнятих рiшень" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутнiй колегiальний виконавчий орган i його комiтети. 

1.1.6. Iнформацiя про корпоративного секретаря, а також звiт щодо результатiв його дiяльностi не заповнювався тому що у Товариствi вiдсутнiй корпоративний секретар. 

1.1.10.Складова змiсту "Iнформацiя щодо порядку та звiльнення посадових осiб (крiм ради та виконавчого органу) особи", не включена до складу рiчної звiтностi, корпоративного секретаря у товариства не має, ншi посадовi особи емiтента призначаються та звiльняються наказом  директора. У звiтному роцi не призначались i не звiльнялись посадовi особи. 

1.1.11.Складова змiсту "Iнформацiя про винагороду членiв виконавчого органу та/або ради особи" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як у звiтному роцi емiтент не виплачував винагороду членам виконавчого органу та/або ради. 

Директор- оплата згiдно штатного розпису, у натуральнiй формi винагороду не отримувала.

Члени наглядової ради,  винагороду за виконання обов'язкiв члена наглядової ради, в тому числi  у натуральнiй формi не отримували. 

1.1.12.Складова змiсту "Iнформацiя про полiтику розкриття iнформацiї особою" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не затверджував полiтику розкриття iнформацi, iнформацiя розкривається у строки та обсязi встановленi законодавством i не виходить за межi законодавства i не суперечить йому. Внутрiшнього документа, який визначає полiтику щодо розкриття iнформацiї особою на товариствi не  затверджено.

1.1.13. Складова змiсту "Iнформацiя про радника" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутнi радники.. 

1.1.14.Складова змiсту "Iнформацiя вiд суб'єкта аудиторської дiяльностi з урахуванням вимог, пердбаченим пунктом 45 цього Положення" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент у звiтному роцi не залучав суб'єкта аудиторської дiяльностi i не проводив аудит фiнансової звiтностi. 

1.1.15.Складова змiсту " Iнформацiя, передбачена законодавством про дiяльнiсть та регулювання дiяльностi на ринку фiнансових послуг" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент у звiтному роцi не надавав фiнансовi послуги на ринку. 

1.3.1. Складова змiсту. "Iнформацiя про наявнiсть в структурi власностi емiтента фiзичних осiб якi мають громадянство iноземної держави зони ризику.  не включена до складу рiчної iнформацiї, так як   у  товариства немає фiзичних осiб якi мають громадянство iноземної держави зони ризику.. 

1.3.2. Складова змiсту "Iнформацiя щодо наявностi в структурi власностi емiтента фiзичних осiб, постiйним мiсцем проживання яких є iноземнi держави зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня iнформацiя про наявнiсть таких осiб.

1.3.3. Складова змiсту "Iнформацiя щодо наявностi в структурi власностi емiтента юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня iнформацiя про наявнiсть таких осiб. 

1.3.4. Складова змiсту "Перелiк засновникiв, учасникiв, що вiдносяться до iнформацiї щодо наявностi в структурi власностi емiтента юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня iнформацiя про наявнiсть таких осiб. 

1.3.5. Складова змiсту "Iнформацiя щодо наявностi в органах управлiння емiтента фiзичних осiб зякi мають громадянство  iноземної держави зони ризику, не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня дiловi вiдносини з такими особами. 

1.3.6. Складова змiсту. "Iнформацiя щодо наявностi у емiтента дiлових вiдносин з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державою зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв - юридичних осiб" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня дiловi вiдносини з такими особами. 

1.3.7.Складова змiсту " Iнформацiя щодо наявностi у емiтента дiлових вiдносин з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державою зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв - фiхичних осiб" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня дiловi вiдносини з такими особами.

1.3.8.Складова змiсту "Iнформацiя щодо розташування дочiрнiх компанiй/пiдприємств, фiлiй, представництв та/або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв емiтента на територiї держави зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутнi компанiї/пiдприємства, фiлiї, представництва та/або iнших вiдокремленi структурнi пiдроздiли емiтента на територiї держави зони ризику. 

1.3.9.Складова змiсту " Iнформацiя щодо наявностi юридичних осiб, засновником, учасником, акцiонером яких є емiтент разом з особами, визначеними пiдпунктами 1-3 пункту 47 Положення" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не є засновником, учасником, акцiонером будь-яких юридичних осiб. 

1.3.10. Складова змiсту " Перелiк засновникiв, акцiонерiв, учасникiв, що вiдносяться до iнформацiї щодо наявностi юридичних осiб, засновником, учасником, акцiонером яких є емiтент разом з особами, визначеними пiдпунктами 1-3 пункту 47 Положення" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не є засновником, учасником, акцiонером будь-яких юридичних осiб.

1.3.11.  Складова змiсту " Iнформацiя щодо наявностi у емiтента корпоративних прав в юридичнiй особi, зареєстрованiй в iноземнiй державi зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не має жодних корпоративних прав. .1.3.12. Складова змiсту " Iнформацiя щодо наявностi у емiтента цiнних паперiв (крiм акцiй) юридичної особи, яка зареєстрована в iноземнiй державi зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не має жодних цiнних паперiв в тому числi i акцiй.

1.3.12. Складова змiсту " Iнформацiя щодо наявностi у емiтента цiнних паперiв (крiм акцiй) юридичної особи, яка зареєстрована в iноземнiй державi зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не має жодних цiнних паперiв в тому числi i акцiй.

2.1. Складова змiсту " Iнформацiя про корпоративнi/акцiонернi договори, укладенi акцiонерами (учасниками) особи, яка наявна в особи" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня iнформацiя про такi договори. 

2.2.Складова змiсту " Iнформацiя про будь-якi договори та/або правочини, умовою чинностi яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня iнформацiя про такi договори та/або правочини. 

3.Складова змiсту " Дивiдентна полiтика" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не розробляв i не затверджував дивiдендну полiтику, виплата дивiдендiв здiйснюється в порядку встановленому законодавством  i не вiдрiзняється вiд законодавчо прийнятих норм. 

4.Складова змiсту " Iнформацiя про виплату дивiдендiв та iнших доходiв за цiнними паперами у звiтному роцi" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент у звiтному роцi дивiдендiв не виплачував. 

IV.5.Складова змiсту "Перелiк посилань на внутрiшнi документи особи , що розмiщенi на веб-сайтi особи", не включена до рiчної звiтностi емiтента, так як на веб.сайтi у звiтному роцi не розмiщались.Перелiк посилань на внутрiшнi документи товариства вiдсутнiй, оскiльки приватнi акцiонернi товариства не зобов'язанi розмiщувати таку iнформацiю навласному веб сайтi.

Роздiл V .Складова змiсту "Роздiл V" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не випускав iпотечнi облiгацiї, сертифiкати ФОН, якi стосуються цього роздiлу. 

Роздiл  VI.Складова змiсту "Список посилань на регульовану iнформацiю , яка була розкрита протягом звiтного перiоду" у звiтному роцi не було регульованих iнформацiй.

Роздiл VII. Складова змiсту " Рiчна фiнансова звiтнiсть поручителя (страховика/гаранта), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiвi" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не є поручителем (страховиком/гарантом).Вiдомостi щодо пiдстав виникнення у емiтента iпотечних облiгацiй прав на iпотечнi активи, якi складають iпотечне покриття за станом на кiнець звiтного року

Посадовi особи не надали згоди на розкриття персональних данних.

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
2. Річна фінансова звітність
3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
4. Твердження щодо річної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
2. Корпоративні та інші договори

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	Приватне  акцiонерне товариство " Мукачiвський завод залiзобетонних виробiв i конструкцiй"	
2	Скорочене найменування	ПрАТ"Мукачiвський ЗЗБВiК"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	03327084	
4	Дата державної реєстрації	06.10.1994	
5	Місцезнаходження	89600, Україна, Закарпатська обл., м.Мукачево, Духновича,105. Фактичне: 89600, Україна, Закарпатська обл., м.Мукачево, Духновича,105	
6	Адреса для листування	89600, Україна, Закарпатська обл., Мукачево, Духновича,105	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства	V	Велике
	Середнє
	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	zzbvk@emitents.net.ua	
11	Адреса вебсайту	zzbvk.emitents.net.ua	
12	Номер телефону	(03131) 3-41-98, (03131) 2-15-85	
13	Статутний капітал, грн	65059,25	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	52	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)		
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	23.61 - Виготовлення виробiв iз бетону для будiвництва
16.10 - Лiсопильне та стругальне виробництво
16.23 - Виробництво iнших дерев'яних будiвельних конструкцiй	
19	Структура управління особи		Однорівнева
V	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Акцонерне товариство  <СЕНС--БАНК> у м.Київi	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	23494714	
	IBAN	UA213003460000026007014765903	
	Валюта рахунку	гривнi	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Загальнi збори акцiонерiв	Вищий орган товариства	Акцiонери та їх представники	
2	Наглядова рада	Наглядова рада у складi 3 осiб	2024 рiк

Пацкань Iван Iванович. голова наглядової ради

Члени наглядової ради:

Копин Марина Михайлiвна (представник акцiонера)

Букатко Олександр Миколайович (представник акцiонера)

__________________________________________________________

11.02.2025 р.

Обрано членами Наглядової ради : Копин Марина Михайлiвна, Пацкань Iван Iванович, Римек Олександр Iванович 	
3	Одноосiбний виконавчий орган	Директор	Машiко Вiталiй Васильович

Інформація щодо посадових осіб
Рада
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова Наглядової ради	Пацкань Iван Iванович			1977	Вища	30	ТОВ "МАРКЕТ РIТЕЙЛ",
 38264918
Юрисконсульт
	11.02.2025
3 роки	Ні	
2	Член наглядової ради (представник акцiонера)	Копин Марина Михайлiвна			1982	вища	24	ПП "ФАКЕЛ-МУКАЧЕВО"
33257864
 Директор 	11.02.2025
3 роки	Ні	
3	 Член наглядової ради (представник акцiонера )	Букатко Олександр Миколайович  ЗВIЛЬНЕНО  11.02.2025р.			1980	Вища	20	т.в.о директора ПрАТ"Модуль М"Загальнi збори акцiонерiв, якi вiдбулись  06.02.2025 р. прийняли рiшення  про   змiну складу посадових осiб емiтента. Рiчнi загальнi збори проведено дистанцiйно. Дата проведення пiдрахунку голосiв та складання  протоколу про пiдсумки голосування  - 11.02.2025 р. Згiдно рiшення зборiв:- припинено повноваження члена Наглядової ради  Букатко О.М. у  зв'язку з закiнченням термiну повноважень. Перебував на посадi з 24.12.2021 р. Представник акцiонера , власними акцiями не володiє. Посадова особа не має непогашеної судимостi за корисливi та службовi злочини. Згоди на оприлюднення персональних даних не надавав.
05795783
 в даний час т.в.о. директора ПрАТ "Модуль М"
	24.12.2021
3 роки	Ні	
4	Член наглядової ради (представник акцiонера)	Римек Олександр Iванович  Обрано 11.02.2025р.			1991	Вища	16	Загальнi збори акцiонерiв, якi вiдбулись  06.02.2025 р. прийняли рiшення  про   змiну складу посадових осiб емiтента. Рiчнi загальнi збори проведено дистанцiйно. Дата проведення пiдрахунку голосiв та складання  протоколу про пiдсумки голосування  - 11.02.2025 р. Згiдно рiшення зборiв:- обрано на посаду члена Наглядової ради Римек О.I.  Термiн повноважень - 3 роки.Представник акцiонера, власними акцiями не володiє.Протягом останнiх 5 рокiв обiймав посаду комерцiйного  директора ПрАТ "Мукачiвський ЗЗБВiК"  . Посадова особа не має непогашеної судимостi за корисливi та службовi злочини. Згоди на оприлюднення персональних даних не надавав. 
03327084
Комерцiйний  директор ПрАТ "Мукачiвський ЗЗБВiК"	11.02.2025
3 роки	Ні	
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Директор	Машiко Вiталiй Васильович			1974	Вища	27	ПрАТ "Мукачiвський ЗЗБВiК"
03327084
заступник директора 	29.12.2020
5 рокiв	Ні	
Інші посадові особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Головний бухгалтер	Паук Олександр Васильович			1982	Вища	20	ТОВ "Закарпатбудтрейд"
41202563.
Головний бухгалтер 	19.03.2019
на невизначений термiн	Ні	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Генеральний директор	Машiко Вiталiй Васильович			0	0	0	0	
2	Голова Наглядової ради	Пацкань Iван Iванович			103 873	39,915	103 873	0	
3	Член наглядової ради (представник акцiонера)	Копин Марина Михайлiвна			0	0	0	0	
4	Член наглядової ради (представник акцiонера)	Букатко Олександр Миколайович (ЗВIЛЬНЕНО  11.02.2025р).			0	0	0	0	
5	Головний бухгалтер	Паук Олександр Васильович			0	0	0	0	
6	Член наглядової ради (представник акцiонера)	Римек Олександр Iванович  Обрано 11.02.2025р.			0	0	0	0	

4. Опис господарської та фінансової діяльності
Зазначається iнформацiя щодо опису дiяльностi особи: 

1.Належнiсть особи до будь-яких об'єднань пiдприємств, повне найменування та мiсцезнаходження об'єднання, опис дiяльностi об'єднання, строк участi особи у вiдповiдному об'єднаннi, роль особи в об'єднаннi, посилання на вебсайт об'єднання. Товариство не входить до складу будь-яких об"єднань, корпорацiй, холдингiв i т.п. 

2.Спiльна дiяльнiсть, яку особа проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому зазначаються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк з кожного виду спiльної дiяльностi. Емiтент не проводить спiльну дiяльнiсть з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами. 

3.Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо). Фiнансова звiтнiсть, що додається, - складена в усiх суттєвих аспектах вiдповiдно до МСФЗ вiдповiдає вимогам Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.1999 р. № 996-XIV (далi - ЗУ № 996-XIV) щодо складання фiнансової звiтностi. 

4.Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi особи, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi. Товариство не вдається до залучення зовнiшнiх iнвестицiй, а нерозподiлений прибуток, спрямовує на розвиток Товариства i фiнансування його дiяльностi. 

5. Опис полiтики щодо дослiджень та розробок, сума витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк. Товариство в Українi не веде дiяльностi у сферi дослiджень та розробок.

 6. Iнформацiя щодо продуктiв (товарiв або послуг) особи. Продукцiя, що випускається поставляється в основному в межах областi. Продукцiя, що виробляється пiдприємством вiдповiдає дiючим стандартам на Українi i по всiм якiсним показникам не поступається аналогiчнiй продукцiї пiдприємствам України та країнам ближнього зарубiжжя.

ПрАТ"Мукачiвський ЗБВiК" в основному виготовляє продукцiю для будiвництва( залiзобетоннi.та бетоннi вироби ,а також товарний бетон), матерiали для виготовлення якої завозиться з iнших областей з iнтервалом оборотностi бiльш як 30 днiв. А нашi контрагенти -покупцi бiльш як 50% виконують роботи якi фiнансуються з держбюджету. 

Сировинна база для виробництва продукцiї Україна. 

7. У разi якщо, особа є фiнансовою установою, то вказується iнформацiя передбачена пунктами 1 (в тому числi перелiк банкiвських та фiнансових послуг, якi фактично надавались такою фiнансовою установою протягом звiтного перiоду),Товариство не є фiнансовою установою. 

8. Опис ризикiв, як притаманнi дiяльностi особи, пiдходи до управлiння ризиками, заходи особи щодо зменшення впливу ризикiв. Основними ризиками в дiяльностi пiдприємства є нестабiльнiсть економiчної ситуацiї в країнi, що обмежує можливостi прогнозування обсягiв виробництва на майбутнє, постiйне пiдвищення цiн на енергоносiї, що спричиняє також рiст цiн на послуги емiтента. Протягом звiтного перiоду емiтент отримав чистий дохiд 60402.0 тис.грн.

 9. Стратегiя подальшої дiяльностi особи щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть особи в майбутньому). В перiод кризової ситуацiї в країнi, товариство повинно забезпечити своєчасну виплату заробiтної плати працiвникам пiдприємства. 

В наступних роках Товариство планує здiйснювати заходи, направленi на розширення виробництва, реконструкцiю основних засобiв, полiпшення фiнансового стану, а саме - освоєння нових видiв продукцiї, залучення нових клiєнтiв, ремонт технiки i обладнання. 

Товариством виготовляються залiзобетон нi конструкцiї, конструкцiї з пиломатерiалiв для ремонту будiвель. Надаються також транспортнi послуги для населення по перевозцi матерiалiв

В зв"язку з пiдвищенням цiн на матерiали та сировину, а також високi податковi зобов"язання важко прогнозувати будь-якi плани розвитку товариства.

Iстотними факторами, якi можуть вплинути на дiяльнiсть емiтента в майбутньому, є збiльшення iнфляцiї, зростання цiн на сировину i матерiали, подорожчання кредитних ресурсiв, що негативно вплине на дiяльнiсть Товариства.

У Товариства:

- Iнвестицiйнi зобов'язання iнвесторiв перед товариством вiдсутнi

- Структура капiталу -100% (простi iменнi акцiї).

- Програму технiчного переозброєння товариство не затверджувало.

10. Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв, а також якщо плануються будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, то також необхiдно надати їх опис, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування. Придбання та вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв здiйснювалось тiльки у межах провадження господарської дiяльностi. Основнi засоби використовуються пiдприємством з моменту його створення. Первiсна вартiсть основних засобiв вiдповiдає Балансу за звiтний перiод. Ступiнь зносу основних засобiв на кiнець звiтного перiоду складає в межах попереднього перiоду, ступiнь використання - 100%. Обмеження на використання основних засобiв вiдсутнi. Суттєвих змiн у вартостi основних засобiв за звiтний перiод не було.

Товариство не планує залучення значних iнвестицiй або придбання пов"язанi з господарською дiяльнiстю. 

11. Основнi засоби особи, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини особи щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання, спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, методи фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення. Товариство здiйснює облiк основних засобiв у вiдповiдностi до МСБО 16 "Основнi засоби". Основнi засоби вiдображенi за iсторичною вартiстю за вирахуванням накопиченої амортизацiї та резерву пiд знецiнення (в разi наявностi). Амортизацiя об'єкта основних засобiв починається з моменту, коли актив повнiстю готовий до використання. Величина, яка амортизується визначається як фактична вартiсть активу або iнша сума, що замiнює фактичну вартiсть, за вирахуванням його лiквiдацiйної вартостi. Лiквiдацiйна вартiсть активу являє собою оцiночну суму, яку Товариство отримало б зараз в разi продажу активу, за вирахуванням оцiночних витрат на вибуття, якби стан i вiк даного активу вiдповiдали вiку i стану, якi даний актив матиме наприкiнцi строку корисного використання. Вартiсть, яка амортизується, пiдлягає розподiлу на систематичнiй основi протягом строку корисного використання цього активу. Нарахування амортизацiї основних засобiв здiйснюється iз застосуванням прямолiнiйного методу.

 12. Проблеми, якi впливають на дiяльнiсть особи, в тому числi ступiнь залежностi вiд законодавчих або економiчних обмежень. На дiяльнiсть товариства впливає рiвень стабiльностi фiнансового ринку держави, коливання курсу валюти, нестабiльнiсть банкiвської системи та загальна криза в країнi. 

13. Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв (контрактiв). Укладених але не виконаних договорiв немає. 

14. Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв особи, середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом, чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня), розмiр фонду оплати працi. Крiм того, зазначається про факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року. 

Cередньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв облiкового складу - 1 особа , заробiтна плата на рiвнi минулого року.

15. Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй. Будь-яких пропозицiй щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду не надходило. 16. Iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки стейкхолдерами фiнансового стану та результатiв дiяльностi особи. Чистi активи ПрАТ "Трикотажна фiрма "ПРОМIНЬ" за останнi 3 роки , перевищує розмiр статутного капiталу товариства, тобто знаходяться у межах дiючого законодавства.

Ззбвiк

. Опис господарської та фiнансової дiяльностi

Зазначається iнформацiя щодо опису дiяльностi особи: 

1.Належнiсть особи до будь-яких об'єднань пiдприємств, повне найменування та мiсцезнаходження об'єднання, опис дiяльностi об'єднання, строк участi особи у вiдповiдному об'єднаннi, роль особи в об'єднаннi, посилання на вебсайт об'єднання. Товариство не входить до складу будь-яких об"єднань, корпорацiй, холдингiв i т.п. 2.Спiльна дiяльнiсть, яку особа проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому зазначаються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк з кожного виду спiльної дiяльностi. Емiтент не проводить спiльну дiяльнiсть з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами. 

3.Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо). Фiнансова звiтнiсть, що додається, - складена в усiх суттєвих аспектах вiдповiдно до МСФЗ вiдповiдає вимогам Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.1999 р. № 996-XIV (далi - ЗУ № 996-XIV) щодо складання фiнансової звiтностi. 4.Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi особи, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi. Товариство не вдається до залучення зовнiшнiх iнвестицiй, а нерозподiлений прибуток, спрямовує на розвиток Товариства i фiнансування його дiяльностi. 

5. Опис полiтики щодо дослiджень та розробок, сума витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк. Товариство в Українi не веде дiяльностi у сферi дослiджень та розробок.

 6. Iнформацiя щодо продуктiв (товарiв або послуг) особи. Основним товаром є продукцiя бiлизняного трикотажу. Основним ринком збуту є Україна. Галузь пов'язано з розвитком країни та платоспроможнiстю населення. Конкуренцiя у галузi висока, хоча пiдприємство випробляє якiсну та недорогу продукцiю Вiдповiдно до Статуту Товариства основними видами дiяльностi Товариства є:

- Виробництво збiрних бетонних та залiзобетонних виробiв,

- Виробництво теслярських та столярних виробiв (вiконнi та двернi блоки),

- Лiсопильне та стругальне виробництво, просочування деревини ( пиломатерiали),

- Будiвництво будiвель (надання послуг по будiвництву та ремонту житлових примiщень),

- Дiяльнiсть їдалень,.

-Надає транспортнi послуги та iнше

Характер та умови виробництва носять частково сезонний характер роботи . 

Продукцiя, що випускається поставляється в основному в межах областi. 

Продукцiя, що виробляється пiдприємством вiдповiдає дiючим стандартам на Українi i по всiм якiсним показникам не поступається аналогiчнiй продукцiї пiдприємствам України та країнам ближнього зарубiжжя.

ПрАТ"Мукачiвський ЗБВiК" в основному виготовляє продукцiю для будiвництва( залiзобетоннi.та бетоннi вироби ,а також товарний бетон), матерiали для виготовлення якої завозиться з iнших областей з iнтервалом оборотностi бiльш як 30 днiв. А нашi контрагенти -покупцi бiльш як 50% виконують роботи якi фiнансуються з держбюджету. 

Сировинна база для виробництва продукцiї Україна. 

7. У разi якщо, особа є фiнансовою установою, то вказується iнформацiя передбачена пунктами 1 (в тому числi перелiк банкiвських та фiнансових послуг, якi фактично надавались такою фiнансовою установою протягом звiтного перiоду),Товариство не є фiнансовою установою. 

8. Опис ризикiв, як притаманнi дiяльностi особи, пiдходи до управлiння ризиками, заходи особи щодо зменшення впливу ризикiв. Основними ризиками в дiяльностi пiдприємства є нестабiльнiсть економiчної ситуацiї в країнi, що обмежує можливостi прогнозування обсягiв виробництва на майбутнє, постiйне пiдвищення цiн на енергоносiї, що спричиняє також рiст цiн на послуги емiтента. Протягом звiтного перiоду емiтент отримав чистий дохiд 60402.0 тис.грн.

Дiяльнiсть емiтента не залежить вiд сезонних змiн.

 9. Стратегiя подальшої дiяльностi особи щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть особи в майбутньому). Стратегiю подальшої дiяльностi емiтента щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть емiтента в майбутньому)	

В наступних роках Товариство планує здiйснювати заходи, направленi на розширення виробництва, реконструкцiю основних засобiв, полiпшення фiнансового стану, а саме - освоєння нових видiв продукцiї, залучення нових клiєнтiв, ремонт технiки i обладнання. 

Iстотними факторами, якi можуть вплинути на дiяльнiсть емiтента в майбутньому, є збiльшення iнфляцiї, зростання цiн на сировину i матерiали, подорожчання кредитних ресурсiв, що негативно вплине на дiяльнiсть Товариства.

У Товариства:

- Iнвестицiйнi зобов'язання iнвесторiв перед товариством вiдсутнi 

- Структура капiталу -100% (простi iменнi акцiї).

- Програму технiчного переозброєння товариство не затверджувало. 

В той же час, для покращення платоспроможностi пiдприємство вживає заходи по збiльшенню випуска продукцiї з меншими витратами, зниженню дебiторської заборгованостi, ( ДЛГ Мукачево,ПП досвiд, Бу -1, ПП Форум) та своєчасною проплатою текучих замовлень,погашенням збиткiв ,пiдвищенням оборотностi оборотних активiв

10. Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв, а також якщо плануються будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, то також необхiдно надати їх опис, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування. Придбання та вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв здiйснювалось тiльки у межах провадження господарської дiяльностi. За останнi п'ять рокiв пiдприємством вiдчуження основних засобiв не здiйснювалося.. Товариство не планує залучення значних iнвестицiй або придбання пов"язанi з господарською дiяльнiстю. 

Протягом останнiх 10 рокiв:

Придбало основнi засоби на суму 1300.0тис. грн., 

в тому числi: автомашина лiсовоз ( 52,00 тис. грн) ; компресорна станцiя (32,00 тис. грн); 

стрiчко-пилковий верстат (21,00 тис. грн); 

верстат многопильнтй церкулярний (10,00 тис. грн), легкова автомашина (128,30 тис. грн.), 

компресор (53,00 тис. грн), 

металоформи (35,00 тис.грн) та iншi, а також реконструйовано примiщення їдальнi на суму

232,00 тис. грн., та зроблено капiтальний ремонт двох машин на суму 88,00 тис. грн. , виготовлено власними силами ОЗ на суму 36,70 тис.грн.

Вiдчуження активi протягом 10-ти рокiв 141,70 тис.грн.

Вiдчуження основних засобiв вiдбулося в з"вязку iз фiзичним зносом на суму 71,40 тис. грн., в тому числi, реалiзовано причiп-вагончик 2 шт., легкова машина "Волга" на суму 36,70 тис. грн.

Придбання запасiв ведеться по первiснiй вартостi, вибуття - за методом ФIФО.

В зв'язку з фiнансово-економiчною кризою Товариство не планує здiйснювати значнi iнвестицiї на придбання основних засобiв.

11. Основнi засоби особи, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини особи щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання, спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, методи фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення. Основнi засоби використовуються пiдприємством з моменту його створення. Первiсна вартiсть основних засобiв вiдповiдає Балансу за звiтний перiод. Ступiнь зносу основних засобiв на кiнець звiтного перiоду складає в межах попереднього перiоду, ступiнь використання - 100%. Обмеження на використання основних засобiв вiдсутнi. Суттєвих змiн у вартостi основних засобiв за звiтний перiод не було.

Товариство здiйснює облiк основних засобiв у вiдповiдностi до МСБО 16 "Основнi засоби". Основнi засоби вiдображенi за iсторичною вартiстю за вирахуванням накопиченої амортизацiї та резерву пiд знецiнення (в разi наявностi). Амортизацiя об'єкта основних засобiв починається з моменту, коли актив повнiстю готовий до використання. Величина, яка амортизується визначається як фактична вартiсть активу або iнша сума, що замiнює фактичну вартiсть, за вирахуванням його лiквiдацiйної вартостi. Лiквiдацiйна вартiсть активу являє собою оцiночну суму, яку Товариство отримало б зараз в разi продажу активу, за вирахуванням оцiночних витрат на вибуття, якби стан i вiк даного активу вiдповiдали вiку i стану, якi даний актив матиме наприкiнцi строку корисного використання. Вартiсть, яка амортизується, пiдлягає розподiлу на систематичнiй основi протягом строку корисного використання цього активу. Нарахування амортизацiї основних засобiв здiйснюється iз застосуванням прямолiнiйного методу.

12. Проблеми, якi впливають на дiяльнiсть особи, в тому числi ступiнь залежностi вiд законодавчих або економiчних обмежень. На дiяльнiсть товариства впливає рiвень стабiльностi фiнансового ринку держави, коливання курсу валюти, нестабiльнiсть банкiвської системи та загальна криза в країнi. 

13. Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв (контрактiв). Укладених але не виконаних договорiв немає. 

14. Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв особи, середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом, чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня), розмiр фонду оплати працi. Крiм того, зазначається про факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року. 

Cередньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв облiкового складу -52 особи , заробiтна плата на рiвнi минулого року.

15. Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй. Будь-яких пропозицiй щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду не надходило. 16. Iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки стейкхолдерами фiнансового стану та результатiв дiяльностi особи. Чистi активи товариства  за останнi 3 роки , перевищує розмiр статутного капiталу товариства, тобто знаходяться у межах дiючого законодавства.У звiтному роцi  дивiденди не нараховувались та не иплачувались.Незвичайних та виняткових подiй у фiнансово-господарскiй дiяльностi Товариства, якi б суттєво вплинули на розмiр доходу вiд операцiйної дiяльностi у звiтному роцi не вiдбувалось.

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	2 803	0	0	0	2 803	0	
  будівлі та споруди	1 637	0	0	0	1 637	0	
  машини та обладнання	203	0	0	0	203	0	
  транспортні засоби	949	0	0	0	949	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інші	14	0	0	0	14	0	
2. Невиробничого призначення:	0	0	0	0	0	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	2 803	0	0	0	2 803	0	
Додаткова інформація	Обмежень на використання майна не має.
Середнiй рiвень зносу становить 75 вiдсоткiв.
Всi основнi засоби знаходяться за мiсцем розташування пiдприємства.Причин якi можуть позначитись на використаннi активiв не має. 

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	0	14 203	
Статутний капітал, тис.грн	0	65	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	0	65	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	0	0	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	0	0	
Висновок	Використана методика розрахунку вартостi чистих активiв емiтента за попереднiй та звiтний перiоди вiдповiдно до ст. 14 Закону України "Про акцiонернi товариства".. Визначення вартостi чистих активiв проводилося за формулою: Чистi активи = Необоротнi активи + Оборотнi активи + Витрати майбутнiх перiодiв - Довгостроковi зобов`язання - Поточнi зобов`язання - Забезпечення наступних виплат i платежiв - Доходи майбутнiх перiодiв.
Розрахункова вартiсть чистих активiв перевищує статутний . Розрахункова вартiсть чистих активiв перевищує скоригований статутний капiтал . Вимоги частини третьої статтi 155 Цивiльного кодексу України дотриманi. Зменшення статутного капiталу не вимагається.

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	0	X	X	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	1 642	X	X	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	1 642	X	X	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	Публiчне акцiонерне товариство "Нацiональний Депозитарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04071, Україна, д/н р-н, Київ, Тропiнiна, 7Г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	2092	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	01.10.2013	
Міжміський код та телефон	(044) 482-15-15	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - надання iнфраструктури для розмiщення (хостингу), оброблення
62.01 - Комп'ютерне програмування	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть Центрального депозитарiю	

Повне найменування або ім'я	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Фiнансова компанiя "Захiдна iнвестицiйна група"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30610731	
Місцезнаходження	76018, Україна, д/н р-н, Iвано-Франкiвськ, площа Мiцкевича, будинок 6, офiс 5	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	263160	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	20.06.2013	
Міжміський код та телефон	(0342)78-53-28	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	66.12 - Посередництво за договорами по цiнних паперах або товарах.	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть	

Повне найменування або ім'я	Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, д/в р-н, Київ, Антоновича, будинок 51, офис 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00002/ARM	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	84.13 - Регулювання та сприяння ефективному веденню економiчної дiяльностi.
62.01 - Комп'ютерне програмування	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть з надання iнформацiйних послуг на фондовому ринку	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	простi iменнi акцiї	21/07/1/10	260 237	0,25	Структура капiталу Товариства утворюється з суми номiнальної вартостi всiх розмiщених акцiй Товариства. Товариством розмiщено 260237 штук простих iменних акцiї на загальну номiнальну вартiсть 65059.25 грн. Емiтентом розмiщено простi iменнi акцiї, iнших цiнних паперiв не розмiщував. Акцiонери Товариства мають право: - на участь в управлiннi акцiонерним Товариством; - на отримання дивiдендiв; - на отримання у разi лiквiдацiї Товариства частини його майна або вартостi; - на отримання iнформацiї про господарську дiяльнiсть акцiонерного Товариства. На вимогу акцiонера Товариство зобов'язане надавати йому для ознайомлення рiчнi баланси, звiти Товариства, протоколи зборiв; - брати участь у загальних зборах акцiонерiв i голосувати особисто або через своїх представникiв; - обирати та бути обраними до органiв управлiння Товариства; - розпоряджатися акцiями, що їм належать, у порядку, визначеному чинним законодавством та цим Статутом; Одна голосуюча проста iменна акцiя Товариства надає акцiонеру один голос для вирiшення кожного питання на загальних зборах. Власнику простих акцiй надається переважне право придбавати розмiщуванi Товариством простi акцiї пропорцiйно частцi належних йому простих акцiй у загальнiй кiлькостi простих акцiй. Акцiонери можуть мати також iншi права, передбаченi чинним законодавством або за рiшенням Загальних зборiв акцiонерiв. Акцiонери Товариства зобов'язанi: - додержуватися установчих документiв Товариства, виконувати рiшення Загальних зборiв акцiонерiв та iнших органiв управлiння i контролю Товариства; - виконувати свої зобов'язання перед Товариством, в тому числi, що пов'язанi з майновою участю; - не розголошувати комерцiйну таємницю та конфiденцiйну iнформацiю про дiяльнiсть Товариства. У випадку порушення цiєї умови акцiонери несуть вiдповiдальнiсть згiдно з чинним законодавством, а також внутрiшнiми документами Товариства, якi регулюють порядок вiдповiдальностi за розголошення або дiї, що привели до розголошення комерцiйної таємницi та iншої iнформацiї конфiденцiйного характеру; - сплатити вартiсть належних їм акцiй у термiн та згiдно з порядком передбаченим установчими документами Товариства або договором купiвлi-продажу; - всебiчно сприяти Товариству в його дiяльностi; - виконувати iншi обов'язки, якщо це передбачено чинним законодавством України.	Емiтент не здiйснював публiчної пропозицiї, допуску до торгiв на фондовiй бiржi в частинi включення до бiржового реєстру не було	Облiк часток Товариства здiйснює Центральний депозитарiй	

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
19.08.2010	21/07/1/10	Захiдне територiальне управлiння   НКЦПФР	UA 4000083331	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	0,25	260 237	65 059,25	100	
Додаткова інформація	   На загальних зборах 17.11.2016р. прийнято рiшення про змiну типу акцiонерного товариства, у вiдповiдностi до Закону України "Про акцiонернi товариства", а саме на:  ПрАТ"Мукачiвський завод залiзобетонних виробiв i конструкцiй. 
Свiдоцтво про реєстрацiю випуску акцiй , видане Захiдним територiальним управлiнням   НКЦПФР за реєстрацiйним номером № 21/07/1/10- вiд 19.08.2010р., дата видачi: 30.01.2017р.
Послугами рейтингового агенства Товариство не користується.
Викуп власних акцiй емiтентом не здiйснювався.
Акцiї простi на пред"явника,привiлейованi iменнi та привiлейованi  на пред"явника не випускались та не реєструвались.
1 Iнформацiя про облiгацiї емiтента: за звiтний перiод облiгацiї товариство не випускало

2 Iнформацiя про iншi цiннi папери, випущенi емiтентом: за звiтний перiод товариство не випускало iншi цiннi папери;

3.Iнформацiя про похiднi цiннi папери емiтента: у товариство вiдсутня iнформацiя про похiднi цiннi папери

4.-Iiнформацiя про забезпечення випуску боргових цiнних паперiв: товариство борговi цiннi папери не випускало, гарантiю третiх осiб не використовувало

5.Iнформацiя про придбання власних акцiй емiтентом протягом звiтного перiоду: протягом звiтного власних акцiй Товариство не придбавало. 

Уточнення щодо наявності обмежень за акціями
Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій (з них голосуючих), шт.	Кількість викуплених акцій (кількість акцій прирівняних до викуплених), шт.	Кількість інших не голосуючих акцій, шт.	
1	2	3	4	
UA4000083331	231389	0	28848	

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
19.08.2010	21/07/1/10	UA4000083331	260 237	0,25	231 389	28 848	0	
Додаткова інформація	Характеристика обмеження: Згiдно з п. 10 роздiлу ХV Закону України "Про депозитарну систему України" тi акцiонери, якi не уклали з обраною емiтентом депозитарною установою договору про обслуговування рахунка в цiнних паперах вiд власного iменi або не здiйснили переказ належних йому прав на цiннi папери на свiй рахунок у цiнних паперах, вiдкритий в iншiй депозитарнiй установi, цiннi папери такого власника (якi дають право на участь в органах емiтента) не враховуються при визначеннi кворуму та при голосуваннi в органах емiтента. 	

III. Фінансова інформація
2. Річна фінансова звітність
http://zzbvk.emitents.net.ua	 розмiщено звiт за 2023 рiк 17.12.2024 р.

4. Твердження щодо річної інформації
Керiвництво ПрАТ " Мукачiвський ЗЗБВiК " вiд iменi осiб, що здiйснюють управлiнськi функцiї та пiдписують рiчну iнформацiю емiтента, заявляє, що наскiльки це вiдповiдальним особам вiдомо, рiчна фiнансова звiтнiсть, пiдготовлена вiдповiдно до стандартiв бухгалтерського облiку, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки емiтента,а також про те, що звiт керiвництва включає достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про розвиток i здiйснення господарської дiяльностi, разом з описом основних ризикiв та невизначеностей, з якими вони стикаються у своїй господарськiй дiяльностi.
 Рiчна iнформацiя засвiдчена керiвником - Г директором  В.Машiко

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
ГЗвернення до акцiонерiв / учасникiв та iнших стейкхолдерiв вiд голови ради особи
Шановнi акцiонери, працiвники, партнери товариства та всi зацiкавленi особи! 2024 рiк став для всiх нас другим роком випробування стiйкостi в умовах повномасштабної вiйськової агресiї росiйської федерацiї проти України. Не зважаючи на всi об'єктивнi обставини, якi перешкоджали акцiонерам здiйснювати свої права у повнiй мiрi у 2024 роцi товариство вчасно виконувало вимоги Закону України "Про акцiонернi товариства", наглядова рада пiдготувала проведення рiчних загальних зборiв акцiонерiв, Наглядова рада доклала усiх зусиль для проходження товариством нелегкого перiоду дiї вiйськового стану, збереження його стабiльної роботи, персоналу, виробничих потужностей, контрагентiв та подальшого нарощення темпiв вiдновлення фiнансових показникiв виробничої дiяльностi, що iснували у довоєнний час. За результатами товариства за 2024 рiк наглядовою радою встановлено: - обов'язковi податки та збори сплаченi своєчасно та в повному обсязi; - фiнансовi операцiї здiйснювались керiвництвом вiдповiдно до Статуту та Положення про виконавчий орган Товариства, а також вiдповiдно до чинного законодавства; - фiнансовi операцiї погодженi у вiдповiдному порядку з наглядовою радою; - господарська дiяльнiсть ведеться рацiонально та в межах чинного законодавства; - незважаючи на кризовi явища та воєнний стан, фiнансовi показники Товариства залишаються задовiльними; - заробiтна плата виплачується своєчасно. Заборгованiсть по заробiтнiй платi вiдсутня; - порушень прав та законних iнтересiв акцiонерiв протягом 2024року наглядовою радою не виявлено

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Шановнi акцiонери, працiвники, партнери товариства та всi зацiкавленi особи! У своїй дiяльностi директор Товариства керується чинним законодавством, Статутом, рiшеннями загальних зборiв акцiонерiв та наглядової ради, положенням про виконавчий орган та iншими внутрiшнiми положеннями Товариства. У 2023 роцi Товариство працювало в умовах ризикiв та невизначеностi, що обумовленi повномасштабною вiйськовою агресiєю та вiйськовим вторгненням росiйської федерацiї i як наслiдок ускладненням здiйснення господарської дiяльностi у повному обсязi. Незважаючи на важкий стан, в якому опинилась Товариство разом iз усiма iншими суб'єктами пiдприємницької дiяльностi, за результатами дiяльностi у 2024 роцi товариством отримано прибуток. В ближнiй перспективi Товариство планує продовжувати здiйснювати та розвивати тi ж види дiяльностi, що i в звiтному роцi. Замiсть будування стратегiї розвитку, як це робилось зазвичай протягом мирних рокiв, робота керiвництва Товариства у 2024 роцi була застережена на пошуку шляхiв та способiв виживання в надзвичайних умовах воєнного часу. Керiвництвом вживаються усi необхiднi заходи для пiдтримання стабiльної дiяльностi товариства в умовах, що склалися в країнi. Однак наразi невiдомо, як буде у подальшому розвиватися ситуацiя у країнi в цiлому та, вiдповiдно, неможливо визначити, як це може вплинути на результати дiяльностi та фiнансовий стан товариства.

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
Мукачiвський завод залiзобетонних виробiв i конструкцiй створений у 1967 роцi на виробничо промисловiй базi Закарпатського Облремстройтреста. Завод виготовляв залiзобетоннi конструкцiї, столярнi вироби, паркет та пиломатерiали для ремонтно-будiвельних органiзацiй Закарпатського облремстройтреста. У 1986 роцi завод перейшов у пiдпорядкування Закарпатського обласного комунального господарства.
Наказом регiонального вiддiлення ФДМУ №3/66 вiд 15.04.1994 року завод перетворено у ВАТ "Мукачiвський завод Залiзобетонних виробiв i конструкцiй" i зареєстровано 06.10.1994 року за №303/02-5 Мукачiвським мiськвиконкомом, свiдоцтво про державну реєстрацiю №03327084. Закрите акцiонерне товариство "Мукачiвський лiсокомбiнат "створене, шляхлм придбаання майна членами трудового колективу за договором купiвлi-продажу вiд 24.12.1993 року та акту прийомi-передачi вiд 12.07.1994 року, укладеними мiж Органiзацiєю орендарiв Мукачiвського лiсоомбiнату та Закарпатським вiддiленням Фонду державного майна України. Засновники товариства  акцiями товариства не володiють.
Засновнитк товариства РВ ФДМУу  Закарпатськiй областi акцiями товариства не володiє.
На загальних зборах 27.04.2012р. прийнято рiшення про змiну типу акцiонерного товариства, у вiдповiдностi до Закону України "Про акцiонернi товариства", а саме на: ПАТ"Мукачiвський завод залiзобетонних виробiв i конструкцiй" Рiшенням позачергових загальних зборiв акцiонерiв Публiчного акцiонерного товариства "Мукачiвський завод залiзобетонних виробiв i конструкцiй" Протокол №2 вiд 17 листопада 2016 року змiнено тип товариства , а саме:Приватне акцiонерне товариство "Мукачiвський завод залiзобетонних виробiв i конструкцiй"

Систематичне зростання виручки, i капiталу, вважається головною передумовою живучостi товариства та найбiльшим його удосконаленням: вiрогiднi перспективи розвитку- задовiльнi.
В наступних роках Товариство планує здiйснювати заходи, направленi на розширення виробництва, реконструкцiю основних засобiв, полiпшення фiнансового стану, а саме - освоєння нових видiв продукцiї, залучення нових клiєнтiв, ремонт технiки i обладнання. 

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
Товариство не укладало деривативи, та не вчиняло правочинiв щодо похiдних цiнних паперiв, тому не несе фiнансових ризикiв, пов'язаних з обiгом похiдних цiнних паперiв. Намiри щодо вчинення таких правочинiв вiдсутнi.
Судовi справи, за якими розглядаються позовнi вимоги у розмiрi на суму 1 або бiльше вiдсоткiв активiв емiтента, або судовi справи, стороною в яких виступають посадовi особи емiтента -вiдсутнi. 

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
Завдань та полiтики товариства щодо управлiння фiнансовими ризиками ,  у тому числi полiтики щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї, для якої використовуються оперцiї хенджування - у товариства  немає. 

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
Виробнича дiяльнiсть Товариства немає схильностi до цiнових ризикiв, ризику лiквiдностi та ризику грошових потокiв, проте є схильнiсть до кредитного ризику.

1) звіт про корпоративне управління
Частина 1. Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа, та/або практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
Інформація про практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
	Відповідність практики (Так/Ні)	Опис наявної практики/обґрунтування відхилення	
1. Цілі особи	
В статуті та/або внутрішніх документах особи визначена мета щодо створення довгострокової сталої цінності в інтересах особи та її стейкхолдерів	так	У Статутi Товариства вказано, що воно створене i дiє з метою отримання прибутку в iнтересах, зокрема, акцiонерiв Товариства	
2. Акціонери та стейкхолдери	
Права акціонерів	так	У Статутi визначенi права акцiонерiв Товариства: Кожною простою акцiєю Товариства її власнику - акцiонеру надається однакова сукупнiсть прав, включаючи права на: - участь в управлiннi Товариством;-отримання дивiдендiв; - отримання у разi лiквiдацiї Товариства частини його майна або вартостi; - отримання iнформацiї про господарську дiяльнiсть Товариства; - придбавати, при здiйсненнi Товариством приватного розмiщення акцiй, розмiщуванi Товариством простi акцiї пропорцiйно частцi належних йому простих акцiй у загальнiй кiлькостi простих акцiй; - переважне право на придбання акцiй, що продаються iншими акцiонерами Товариства, за цiною та на умовах, запропонованих акцiонером третiй особi, пропорцiйно кiлькостi акцiй, що належать кожному з них. Одна проста акцiя Товариства надає акцiонеру один голос для вирiшення кожного питання на Загальних зборах, крiм випадкiв проведення кумулятивного голосування. Акцiонери - власники простих акцiй Товариства мають й iншi права, передбаченi актами законодавства та Статутом Товариства. Вiдхилень не вiдбувалось.	
Права міноритарних акціонерів	так	Особливих прав для мiноритарних акцiонерiв не передбачено.	
1) загальні збори акціонерів	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість отримувати додаткову інформацію достатню, щоб сформувати поінформовану думку щодо всіх питань, які розглядатимуться під час загальних зборів не менше, ніж за 30 днів до дати їх проведення	так	Обсяг та порядок реалiзацiї прав акцiонерiв регулюються окремими положеннями чинного законодавства та статуту Товариства. Статутом Товариства передбачено право осiб, якi мають право брати участь у загальних зборах на отримання додаткової iнформацiї достатньої, щоб сформувати поiнформовану думку щодо всiх питань, якi розглядатимуться пiд час загальних зборiв не менше, нiж за 30 днiв до дати їх проведення.	
Біографічні дані про кандидатів до складу органів управління, у тому числі про освіту та професійний досвід, розкриваються одночасно із повідомленням про проведення загальних зборів	так	Вказанi данi розкриваються на запит акцiонерiв пiсля затвердження у встановленому порядку бюлетеню , куди вноситься передбачена чинним законодавством iнформацiя про кандидатiв.Статутом та внутрiшнiми документами не передбачено розкриття такої iнформацiї.	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість голосувати, а також отримувати матеріали, пов'язані із загальними зборами, дистанційно (за допомогою засобів електронного зв'язку тощо)	так	Статутом Товариства передбачена така можливiсть.	
Керівник, фінансовий директор, більшість членів ради (більшість невиконавчих директорів ради директорів) і зовнішній аудитор беруть участь у річних загальних зборах	так	Законом України "Про акцiонернi товариства" передбачено, що у загальних зборах акцiонерiв за запрошенням особи, яка скликає загальнi збори, також можуть брати участь iншi особи.	
Особи, які мають можливість брати участь у загальних зборах, мають можливість ставити усні запитання стосовно питань порядку денного і отримувати відповіді на них	так	У випадку, якщо спосiб проведення таких зборiв визначено як очнi або електроннi.	
Детальний регламент проведення загальних зборів визначено статутом та/або внутрішніми документами	так	У випадку, коли обраний спосiб проведення загальних зборiв потребує розробки детального регламенту їх проведення, то такий регламент встановлюється рiшенням акцiонерiв.	
Протокол та рішення загальних зборів (включаючи кількість голосів, поданих "за" та "проти" кожного рішення), а також відповіді на ключові запитання, що були порушені під час загальних зборів, розкриваються протягом 5 робочих днів з дати проведення загальних зборів	так	Оприлюднення iнформацiї здiйснюється вiдповiдно до вимог законодавства	
Адреса вебсайту особи забезпечує надання всієї інформації, яка необхідна акціонерам для сприяння їх участі у загальних зборах та інформування про рішення, ухвалені під час загальних зборів	так	Оприлюднення iнформацiї здiйснюється вiдповiдно до вимог законодавства.	
2) взаємодія з акціонерами	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії з акціонерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її акціонерами	ні	Наглядовою радою Товариства не затверджувалася полiтика взаємодiї з акцiонерами.	
Створено відділ (функцію) з питань взаємодії з інвесторами/акціонерами, який відповідає на запити інвесторів та сприяє участі акціонерів в управлінні особою, а також забезпечує можливість для міноритарних акціонерів донести свої погляди до уваги ради	ні	В товариствi не створено вiддiлу (не призначено вiдповiдальну особу) з питань взаємодiї з iнвесторами/акцiонерами, який вiдповiдає на запити iнвесторiв та сприяє участi акцiонерiв в управлiннi особою, а також забезпечує можливiсть для мiноритарних акцiонерiв донести свої погляди до уваги ради.	
3) поглинання	
Радою визначено принципи, як вона діятиме у разі пропозиції щодо поглинання, зокрема:
а) не вчиняти дії щодо протидії поглинанню без відповідного рішення загальних зборів;
б) надавати акціонерам збалансований аналіз недоліків і переваг будь-якої пропозиції щодо поглинання;
в) загальні збори приймають остаточне рішення про схвалення або відхилення пропозицій щодо поглинання	ні	Наглядовою радою Товариства не затверджувалася полiтика взаємодiї з акцiонерами.	
4) інші стейкхолдери 	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії зі стейкхолдерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її стейкхолдерами	ні	Наглядовою радою Товариства не затверджувалася полiтика взаємодiї з акцiонерами.	
Особою визначено перелік своїх стейкхолдерів, зокрема і тих, з якими необхідно налагодити безпосередню взаємодію	ні	Обов'язковiсть не передбачена чинним законодавством.В Товариствi не визначено перелiк своїх стейкхолдерiв, зокрема i тих, з якими необхiдно налагодити безпосередню взаємодiю.	
Особа розкриває звіт щодо аспектів взаємодії зі стейкхолдерами	ні	Обов'язковiсть не передбачена чинним законодавством.

Товариство не розкриває звiт щодо аспектiв взаємодiї зi стейкхолдерами.

3. Наглядова рада	
Члени наглядової ради не входять до складу наглядових рад у більш ніж 3 інших юридичних особах	так	Члени наглядової ради емiтента не входять до складу наглядових рад iнших юридичних осiб.	
Особа веде облік відвідування засідань наглядової ради та її комітетів	так	Кiлькiсть членiв наглядової ради емiтента, присутнiх на її засiданнi, зазначається в протоколi наглядової ради. Комiтети наглядовою радою емiтента не створювалися.	
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають і пояснюють обов'язок членів наглядової ради сумлінно виконувати свої функції і дотримуватися принципу лояльності стосовно особи	так	Положення про наглядову раду емiтента визначає обов'язок членiв ради добросовiсно виконувати свої обов'язки та дiяти в iнтересах емiтента.	
Наглядовій раді та її членам забезпечена можливість доступу до будь-якої інформації, яка необхідна їй для ефективного виконання обов'язків	так	Статутом Товариства передбачено, що "Посадовi особи органiв Товариства забезпечують членам Наглядової ради доступ до всiєї iнформацiї, що стосується дiяльностi Товариства в межах, встановлених законодавством України та Статутом Товариства. Особи, якi при цьому отримали доступ до iнформацiї з обмеженим доступом, несуть вiдповiдальнiсть за її неправомiрне використання.".	
Наглядова рада регулярно оцінює результати діяльності особи та виконавчого органу відповідно до цілей особи	так	Наглядова рада оцiнює результати дiяльностi емiтента та виконавчого органу при розглядi звiту директора	
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають, що наглядова рада не має права втручатися у поточне управління особою, у тому числі у питання, які належать до сфери відповідальності виконавчого органу, крім як у випадках надзвичайних обставин, які визначені належним чином	так	Вiдповiдно до чинного законодавства, Статуту та положення про наглядову раду емiтента наглядова рада контролює та регулює дiяльнiсть виконавчого органу, який здiйснює управлiння поточною дiяльнiстю емiтента.	
Розмір і навички членів наглядової ради відповідають потребам особи, її розміру та ступеню складності її діяльності	так	Члени наглядової ради емiтента вiдповiдають потребам товариства, а також вимогам щодо дiлової репутацiї та професiйної придатностi, встановленим чинним законодавством.	
Наглядовою радою визначені і регулярно переглядаються кваліфікаційні вимоги до кандидатів у члени наглядової ради	ні	Внутрiшнiми документами емiтента визначено вимоги до кандидатiв у члени наглядової ради. Вимоги переглядаються при внесеннi змiн до чинного законодавства.	
Відбір та призначення членів наглядової ради відбувається на основі професійних якостей, досягнень і відповідності кандидатів конкретним критеріям, а також з урахуванням необхідності періодичного оновлення складу	так	До складу членiв наглядової ради емiтента обираються особи, якi вiдповiдають вимогам щодо дiлової репутацiї та професiйної придатностi, встановленим для членiв наглядової ради. Статутом i Положенням Про наглядову раду Товариства встановлено, що Наглядова рада складається з 3 (трьох) членiв, якi обираються Загальними зборами строком на 3 (три) роки.	
В особі наявна формалізована процедура перевірки кандидатів у члени наглядової ради, яка зокрема включає перевірку добропорядності, наявності конфлікту інтересів, компетентності, навичок і досвіду кандидата	ні	Така процедура не закрiплена окремим документом.	
Процедура відбору передбачає можливість залучення зовнішніх радників та/або процес відкритого пошуку	ні	Така процедура у Товариствi вiдсутня.	
Наглядова рада розробляє плани наступництва для членів наглядової ради та виконавчого органу	ні	Обов'язковiсть не передбачена чинним законодавством.	
Наглядовою радою затверджено політику щодо різноманіття складу наглядової ради та виконавчого органу	ні	У Товариствi вiдсутнi Незалежнi Члени Наглядової ради.	
Представники однієї зі статей становлять не менше 40 % від складу наглядової ради	так	У складi Наглядової ради одна особа жiночої статi, двi особи чоловiчої статi.	
Незалежні члени наглядової ради становлять не менше половини від її загального складу	ні	У Товариствi вiдсутнi Незалежнi Члени Наглядової ради.	
Члени наглядової ради проходять вступний тренінг після їх обрання, який серед іншого покриває:
а) обов'язки, функції і сфери відповідальності членів наглядової ради;
б) незалежність, включаючи незалежність мислення;
в) порядок роботи наглядової ради;
г) питання відповідальності;
ґ) питання стратегії особи;
д) політики особи, включаючи питання етики, конфлікту інтересів та запобігання корупції;
е) питання звітності та систем контролю, включаючи внутрішній та зовнішній аудит;
є) роль комітетів наглядової ради	ні	Проходження вступного тренiнгу членами Наглядової ради псля їх обрання не передбачено внутрiшнiм документами Товариства.	
Наглядова рада розробляє план навчання, який визначає, з яких питань необхідно пройти додаткове навчання її членам	ні	План навчання вiдсутнiй.	
Голову наглядової ради обрано серед незалежних членів	ні	У Товариствi вiдсутнi Незалежнi Члени Наглядової ради.	
Голові наглядової ради забезпечено можливість для комунікації з акціонерами, у тому числі мажоритарними	так	У Товариствi не заборонена комунiкацiя Голови Наглядової ради з акцiонерами, у тому числi - мажоритарними.	
Функції голови наглядової ради визначаються у внутрішніх документах особи	так	Функцiї Голови Наглядової ради визначенi чинним законодавством, Статутом Товариства та Внутрiшнiм положенням про Наглядову раду Товариства..	
Створена посада та призначено корпоративного секретаря	ні	Корпоративний секретар у товариства вiдсутнiй	
1) комітети наглядової ради	
Наглядовою радою створено комітети та затверджені внутрішні документи, які регулюють їх діяльність	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Комітет з питань аудиту складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання у сфері фінансів, галузевий досвід та досвід з питань бухгалтерського обліку, аудиту, контролю та управлінням ризиками	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Члени комітету з питань аудиту не входять до складу інших комітетів наглядової ради	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Комітет з призначень складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання в галузі управління людськими ресурсами і навичками пошуку професіоналів до складу наглядової ради і виконавчого органу	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Комітет з питань винагороди складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання щодо практик визначення винагороди та заохочення до ефективного виконання обов'язків	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Більшість комітету з питань ризиків становлять незалежні члени	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
4. Виконавчий орган	
Виконавчий орган розробляє стратегію особи, яка затверджується рішенням Наглядової ради	ні	У зв'язку iз введенням воєнного стану у звiтному перiодi не забезпечено.	
Наглядова рада визначає ключові показники ефективності Виконавчому органу для відстеження прогресу у досягненні цілей особи	ні	У зв'язку iз введенням воєнного стану у звiтному перiодi не забезпечено.	
Виконавчий орган регулярно звітує Наглядовій раді про прогрес у впровадженні стратегії особи 	ні	У зв'язку iз введенням воєнного стану у звiтному перiодi не забезпечено.	
Виконавчий орган інформує голову Наглядової ради про будь-які значні події, які сталися в період між засіданнями Наглядової ради	так	Така практика у Товариствi вiдсутня.	
6. Винагорода	
Винагорода членів ради і виконавчого органу визначена на підставі та відповідає ринковим показникам у галузі для такого виду особи	так	Члени наглядової ради,  винагороду за виконання обов'язкiв члена наглядової ради, в тому числi  у натуральнiй формi не отримували. Виконавчий орган (директор)  отримує винагороду у виглядi заробiтної плати, у розмiрi вiдповiдно до штатного розпису,   у натуральнiй формi винагороду не отримувує. 

Розмір винагороди для виконавчого органу пов'язаний з результатами діяльності особи	ні	Розмiр винагороди не залежить вiд фiнансового результату Товариства.
	
Винагорода членів ради (невиконавчих директорів) є фіксованою та не залежить від досягнення особою фінансових показників	ні	Винагорода членiв ради (незалежних директорiв) вiдсутня.	
7. Розкриття інформації і прозорість	
В особі затверджена та оприлюднена політика щодо розкриття інформації, яка визначає інформацію, що її повинна розкривати особа	ні	Регулюється окремими положеннями чинного законодавства.	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) здійснює нагляд за виконавчим органом (виконавчими директорами ради директорів) у підготовці фінансових звітів і забезпечуєскладання фінансових звітів особи відповідно до чинного законодавства та міжнародних стандартів фінансової звітності	ні	Регулюється окремими положеннями чинного законодавства.	
Адреса вебсайту особи містить окремий розділ, присвячений виключно питанням корпоративного управління	ні	не створено	
8. Система контролю і стандарти етики	
В особі створена система внутрішнього контролю, яка відповідає моделі концепції "трьох ліній захисту"	ні	не створена	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) має механізми внутрішнього контролю особи, маючи змогу залучити внутрішнього аудитора та зовнішнього аудитора	ні	не має невиконавих директорiв ради директорiв 	
Функція комплаєнс та ризик-менеджменту підзвітна раді (невиконавчим директорам ради директорів)	ні	не має невиконавих директорiв ради директорiв 	
В особі затверджено політику з питань управління ризиками	ні	не затверджено	
В особі затверджено декларацію схильності до ризиків	ні	не затверджено	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) розглядає звіт щодо управління ризиками	ні	не має невиконавчих директорiв ради директорiв 	
В особі затверджено та оприлюднено кодекс етики	ні	не затверджено	
В особі забезпечено можливість анонімно і безпечно повідомляти про неправомірну чи неетичну поведінку	ні	кодекса етики не має	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо запобігання корупції	ні	кодекса етики не має	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо конфлікту інтересів, яка покриває такі питання:
a) конфлікту інтересів, запобігання і управління конфліктом інтересів;
б) правочинів із заінтересованістю;
в) інсайдерської торгівлі; та
г) зловживання службовим становищем	ні	не затверджено	
9. Оцінка корпоративного управління	
В особі формалізована процедура щорічної самооцінки членів ради	так	Емiтент не провадить практику корпоративного управлiння щодо оцiнки корпоративного управлiння, яка застосовується понад встановленнi законодавством вимоги чи суперечить законодавству.	
За результатами щорічної самооцінки членів ради розробляється план дій для підвищення ефективності роботи членів ради та практик корпоративного управління	так	Емiтент не провадить практику корпоративного управлiння щодо оцiнки корпоративного управлiння, яка застосовується понад встановленнi законодавством вимоги чи суперечить законодавству.	
Кожні три роки проводиться комплексна оцінка системи корпоративного управління із залученням незалежного зовнішнього експерта	так	Емiтент не провадить практику корпоративного управлiння щодо оцiнки корпоративного управлiння, яка застосовується понад встановленнi законодавством вимоги чи суперечить законодавству.	

Інформація про проведені засідання ради та загальний опис прийнятих рішень
Кількість засідань ради у звітному періоді:	2	
з них очних:	2	
з них заочних:	0	
Опис ключових рішень ради:	         
 "Про затвердження рiчної (регулярної) iнформацiї за 2023 рiк".
  "Ппо скликання дистанцiйних рiчних загальних зборiв акцiонерiв, визначення дати їх проведення; - про визначення дати складання перелiку акцiонерiв, якi мають бути повiдомленi про проведення рiчних загальних зборiв акцiонерiв та дати складання перелiку акцiонерiв, якi мають право на участь у рiчних загальних зборах акцiонерiв; - про визначення дати розмiщення єдиного бюлетеня для голосування на власному веб-сайтi Товариства; - про затвердження повiдомлення про проведення рiчних загальних зборiв акцiонерiв; - про визначення способу повiдомлення акцiонерiв про проведення рiчних загальних зборiв акцiонерiв; - про затвердження порядку денного дистанцiйних рiчних загальних зборiв акцiонерiв; - про затвердження форми та тексту єдиного бюлетеня для голосування на дистанцiйних рiчних загальних зборах акцiонерiв"

Звіт ради
Зазначається така iнформацiя:
1) оцiнка складу, структури та дiяльностi ради як колегiального органу (колективної придатностi ради);
2) оцiнка компетентностi та ефективностi кожного члена ради, включаючи iнформацiю про його дiяльнiсть як посадової особи iнших юридичних осiб або iншу дiяльнiсть - оплачувану i безоплатну;
3) оцiнка незалежностi кожного з незалежних членiв ради;
4) оцiнка компетентностi та ефективностi кожного з комiтетiв ради, їхнi функцiональнi повноваження. При цьому, комiтет ради з питань аудиту окремо має зазначати iнформацiю про свої висновки щодо незалежностi проведеного зовнiшнього аудиту особи, зокрема незалежностi аудитора (аудиторської фiрми);
5) оцiнка виконання радою поставлених цiлей особи. У межах цього пункту зазначається iнформацiя щодо впливу рiшень, прийнятих радою протягом звiтного перiоду, з метою забезпечення досягнення поставлених перед особою стратегiчних цiлей. При цьому iнформацiя щодо стратегiчних цiлей особи має мiстити загальний опис таких стратегiчних цiлей i не потребує розкриття iнформацiї (показникiв), що, згiдно з внутрiшнiми документами особи належить до iнформацiї з обмеженим доступом (конфiденцiйної iнформацiї та комерцiйної таємницi);
6) iнформацiя про внутрiшню структуру ради, процедури, що застосовуються при прийняттi нею рiшень, включаючи зазначення того, яким чином дiяльнiсть ради зумовила змiни у фiнансово-господарськiй дiяльностi особи.
Наглядова Рада Товариства не готувала звiт, згiдно з вимогами ст.70 Закону України "Про Акцiонернi Товариства". Наглядова рада є колегiальним органом Товариства, що здiйснює захист прав всiх акцiонерiв Товариства i в межах компетенцiї, визначеної Статутом та Законом України "Про акцiонернi товариства", здiйснює управлiння Товариством, а також контролює та регулює дiяльнiсть виконавчого органу - Директора. В звiтному перiодi дiяльнiсть Наглядової ради спрямовувалась на забезпечення роботи Товариства пiд час воєнного стану, в умовах невизначеностi, нестабiльної роботи енергосистеми, низької платоспроможностi населення, у зв'язку з вiйськовою агресiєю росiйської федерацiї. У звiтному перiодi Наглядова рада не здiйснювала будь-яких заходiв, що мали суттєвий вплив на фiнансове становище Товариства. В 2024 роцi продовження вiйськових дiй суттєво впливало на економiчну ситуацiю в країнi, а наслiдки неможливо оцiнити з достатнiм рiвнем передбачуваностi, як для країни, так i для Товариства.
За звiтний рiк, товариством проведено  засiдання Наглядової ради, на яких розглядались питання - про скликання дистанцiйних рiчних загальних зборiв акцiонерiв, визначення дати їх проведення; - про визначення дати складання перелiку акцiонерiв, якi мають бути повiдомленi про проведення рiчних загальних зборiв акцiонерiв та дати складання перелiку акцiонерiв, якi мають право на участь у рiчних загальних зборах акцiонерiв; - про визначення дати розмiщення єдиного бюлетеня для голосування на власному веб-сайтi Товариства; - про затвердження повiдомлення про проведення рiчних загальних зборiв акцiонерiв; - про визначення способу повiдомлення акцiонерiв про проведення рiчних загальних зборiв акцiонерiв; - про затвердження порядку денного дистанцiйних рiчних загальних зборiв акцiонерiв; - про затвердження форми та тексту єдиного бюлетеня для голосування на дистанцiйних рiчних загальних зборах акцiонерiв; В цiлому, роботу Наглядової ради протягом звiтного 2024 року можна вважати задовiльною та визнати такою, що вiдповiдає iнтересам Товариства.

Інформація про одноосібний виконавчий орган та загальний опис прийнятих рішень
Ім'я керівника, термін повноважень у звітному періоді	Машiко Вiталiй Васильович -Генеральний директор.Термiн, на який обрано (призначено) : 29.12.2020 р. на 5 рокiв		
РНОКПП		
УНЗР		
Опис ключових рішень керівника	Всi рiшення стосувалися поточної господарської дiяльностi Товариства. Ключовi рiшення стосовно управлiння Товариством не приймалися.	
Ім'я заступника(ів) керівника, термін повноважень у звітному періоді		
РНОКПП		
УНЗР		
Сфера відповідальності заступника керівника		
Ім'я та посада особи, яка виконувала обов'язки керівника у звітному періоді, період протягом якого особа здійснювала виконання обов'язків керівника		
РНОКПП		
УНЗР		

Звіт виконавчого органу
Зазначається така iнформацiя:
1) оцiнка складу, структури та дiяльностi виконавчого органу;
2) оцiнка компетентностi та ефективностi керiвника та заступникiв керiвника/голови та членiв колегiального виконавчого органу, включаючи iнформацiю про його дiяльнiсть як посадової особи iнших юридичних осiб або iншу дiяльнiсть - оплачувану i безоплатну;
3) оцiнка виконання виконавчим органом поставлених цiлей особи. В межах цього пункту зазначається iнформацiя щодо впливу рiшень, прийнятих виконавчих органом протягом звiтного перiоду, на досягнення поставлених перед особою стратегiчних цiлей. При цьому iнформацiя щодо стратегiчних цiлей особи має мiстити загальний опис таких стратегiчних цiлей i не потребує розкриття iнформацiї (показникiв), що, згiдно внутрiшнiх документiв особи належить до iнформацiї з обмеженим доступом (конфiденцiйної iнформацiї та комерцiйної таємницi);
4) iнформацiя про те, яким чином дiяльнiсть виконавчого органу зумовила змiни у фiнансово-господарськiй дiяльностi особи.
Звiтнiй 2024 рiк, як i попереднiй 2023 рiк, вiдзначився роботою в складних економiчних умовах, у зв'язку з вiйськовою агресiєю росiйської федерацiї проти нашої країни. Протягом звiтного року Керiвництвом здiйснювались заходи по недопущенню виникнення заборгованостi по заробiтнiй платi та по сплатi податкiв, та забезпеченню дiяльностi Товариства. Безперебiйна робота пiдприємства в умовах вiйни - є запорукою вiдновлення та зростання в майбутньому. У звiтному роцi Товариство, як i у попереднi роки, займалося розведенням та реалiзацiєю товарної риби i рибопосадкового матерiалу (зарибку). Керiвництво проводило всi можливi заходи по стабiлiзацiї роботи Товариства в умовах воєнного стану. В iснуючих умовах господарювання в умовах воєнного стану, у зв'язку з вiйськовою агресiєю росiйської федерацiї проти України, неможливо впевнено робити навiть короткостроковi прогнози чи детальнi плани щодо дiяльностi пiдприємства.

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
Пацкань Iван Iванович			103873	39,915	
Копин Iгор Михайлович			127516	48,999	

КОДИ	
Дата	01.01.2025	
Підприємство	Приватне  акцiонерне товариство " Мукачiвський завод залiзобетонних виробiв i конструкцiй"	за ЄДРПОУ	03327084	
Територія	Закарпатська обл.	за КАТОТТГ	UA21040150010056148	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Виготовлення виробів із бетону для будівництва	за КВЕД	23.61	
Середня кількість працівників: 52
Адреса, телефон: 89600 м.Мукачево, Духновича,105, (03131) 3-41-98, (03131) 2-15-85
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку		
за міжнародними стандартами фінансової звітності		

Баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.12.2024 p.
Форма №1
Код за ДКУД	1801001	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	0	0	
    первісна вартість	1001	1	0	
    накопичена амортизація	1002	( 1 )	( 0 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	0	0	
Основні засоби	1010	2 803	0	
    первісна вартість	1011	12 270	0	
    знос	1012	( 9 467 )	( 0 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	0	0	
    первісна вартість	1016	0	0	
    знос	1017	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:				
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	0	0	
    інші фінансові інвестиції	1035	0	0	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	0	0	
Відстрочені податкові активи	1045	0	0	
Гудвіл	1050	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	2 803	0	
    II. Оборотні активи				
Запаси	1100	10 607	0	
Виробничі запаси	1101	10 527	0	
Незавершене виробництво	1102	0	0	
Готова продукція	1103	80	0	
Товари	1104	0	0	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	1 463	0	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:				
    за виданими авансами	1130	60	0	
    з бюджетом	1135	0	0	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
    з нарахованих доходів	1140	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1145	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	0	0	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	796	0	
Готівка	1166	0	0	
Рахунки в банках	1167	796	0	
Витрати майбутніх періодів	1170	4	0	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	
у тому числі в:				
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	
Інші оборотні активи	1190	112	0	
Усього за розділом II	1195	13 042	0	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	
Баланс	1300	15 845	0	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	65	0	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	0	0	
Додатковий капітал	1410	0	0	
Емісійний дохід	1411	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	
Резервний капітал	1415	0	0	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	14 138	0	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 0 )	
Інші резерви	1435	0	0	
Усього за розділом I	1495	14 203	0	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення				
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	0	0	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	0	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	0	0	
Довгострокові забезпечення	1520	0	0	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	0	0	
Цільове фінансування	1525	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	
у тому числі:				
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	
Усього за розділом II	1595	0	0	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Векселі видані	1605	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:				
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	573	0	
    розрахунками з бюджетом	1620	243	0	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	114	0	
    розрахунками зі страхування	1625	25	0	
    розрахунками з оплати праці	1630	162	0	
    одержаними авансами	1635	629	0	
    розрахунками з учасниками	1640	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1645	0	0	
    страховою діяльністю	1650	0	0	
Поточні забезпечення	1660	0	0	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	10	0	
Усього за розділом IІІ	1695	1 642	0	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	
Баланс	1900	15 845	0	

Керівник				Машiко В.В.

Головний бухгалтер			Паук О.В.

КОДИ	
Дата	01.01.2025	
Підприємство	Приватне  акцiонерне товариство " Мукачiвський завод залiзобетонних виробiв i конструкцiй"	за ЄДРПОУ	03327084	

Звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 2024 рік
Форма №2
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801003	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	0	60 402	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 0 )	( 49 043 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	0	11 359	
    збиток	2095	( 0 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	0	9 084	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 0 )	( 6 673 )	
Витрати на збут	2150	( 0 )	( 3 722 )	
Інші операційні витрати	2180	( 0 )	( 7 948 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	0	2 100	
    збиток	2195	( 0 )	( 0 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	0	24	
Інші доходи	2240	0	0	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 0 )	( 0 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 0 )	( 0 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	0	2 124	
    збиток	2295	( 0 )	( 0 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	0	-382	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	0	1 742	
    збиток	2355	( 0 )	( 0 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	0	0	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	0	0	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	0	0	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	0	1 742	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	0	56 710	
Витрати на оплату праці	2505	0	6 312	
Відрахування на соціальні заходи	2510	0	1 311	
Амортизація	2515	0	1 076	
Інші операційні витрати	2520	0	1 977	
Разом	2550	0	67 386	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	0	260 237	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	0	260 237	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	0,000000	0,190000	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	0,000000	0,190000	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,00	0,00	

Керівник				Машiко В.В.

Головний бухгалтер			Паук О.В.

КОДИ	
Дата	01.01.2025	
Підприємство	Приватне  акцiонерне товариство " Мукачiвський завод залiзобетонних виробiв i конструкцiй"	за ЄДРПОУ	03327084	

Звіт про рух грошових коштів (за прямим методом)
За 2024 рік
Форма №3
Код за ДКУД	1801004	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності
Надходження від:				
Реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	3000	0	82 627	
Повернення податків і зборів	3005	0	0	
 у тому числі податку на додану вартість	3006	0	0	
Цільового фінансування	3010	0	76	
Надходження від отримання субсидій, дотацій	3011	0	0	
Надходження авансів від покупців і замовників	3015	0	574	
Надходження від повернення авансів	3020	0	88	
Надходження від відсотків за залишками коштів на поточних рахунках	3025	0	24	
Надходження від боржників неустойки (штрафів, пені)	3035	0	0	
Надходження від операційної оренди	3040	0	421	
Надходження від отримання роялті, авторських винагород 	3045	0	0	
Надходження від страхових премій	3050	0	0	
Надходження фінансових установ від повернення позик	3055	0	0	
Інші надходження	3095	0	34	
Витрачання на оплату: 				
Товарів (робіт, послуг)	3100	( 0 )	( 73 214 )	
Праці	3105	( 0 )	( 5 161 )	
Відрахувань на соціальні заходи	3110	( 0 )	( 1 315 )	
Зобов'язань з податків і зборів	3115	( 0 )	( 2 786 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на прибуток	3116	( 0 )	( 370 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на додану вартість	3117	( 0 )	( 353 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з інших податків і зборів	3118	( 0 )	( 2 063 )	
Витрачання на оплату авансів	3135	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату повернення авансів	3140	( 0 )	( 169 )	
Витрачання на оплату цільових внесків	3145	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань за страховими контрактами	3150	( 0 )	( 0 )	
Витрачання фінансових установ на надання позик	3155	( 0 )	( 0 )	
Інші витрачання	3190	( 0 )	( 70 )	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	0	1 129	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності
Надходження від реалізації:				
    фінансових інвестицій	3200	0	0	
    необоротних активів	3205	0	0	
Надходження від отриманих:				
    відсотків	3215	0	0	
    дивідендів	3220	0	0	
Надходження від деривативів	3225	0	0	
Надходження від погашення позик	3230	0	0	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3235	0	0	
Інші надходження	3250	0	0	
Витрачання  на придбання:				
    фінансових інвестицій	3255	( 0 )	( 0 )	
    необоротних активів	3260	( 0 )	( 1 187 )	
Виплати за деривативами	3270	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на надання позик	3275	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3280	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3290	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності	3295	0	-1 187	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності
Надходження від:				
Власного капіталу	3300	0	0	
Отримання позик	3305	0	0	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві	3310	0	0	
Інші надходження	3340	0	0	
Витрачання  на:				
Викуп власних акцій	3345	( 0 )	( 0 )	
Погашення позик	3350	( 0 )	( 0 )	
Сплату дивідендів	3355	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату відсотків	3360	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди	3365	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві	3370	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах	3375	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3390	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності	3395	0	0	
Чистий рух коштів за звітний період	3400	0	-58	
Залишок коштів на початок року	3405	0	854	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів	3410	0	0	
Залишок коштів на кінець року	3415	0	796	

Керівник				Машiко В.В.

Головний бухгалтер			Паук О.В.

КОДИ	
Дата	01.01.2025	
Підприємство	Приватне  акцiонерне товариство " Мукачiвський завод залiзобетонних виробiв i конструкцiй"	за ЄДРПОУ	03327084	

Звіт про рух грошових коштів (за непрямим методом)
За 2024 рік
Форма №3-н
Код за ДКУД	1801006	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
		надход- ження	видаток	надход- ження	видаток	
1	2	3	4	5	6	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності						
Прибуток (збиток) від звичайної діяльності до оподаткування	3500	0	0	0	0	
Коригування на: 
    амортизацію необоротних активів	3505	0	Х	0	Х	
    збільшення (зменшення) забезпечень	3510	0	0	0	0	
    збиток (прибуток) від нереалізованих курсових різниць	3515	0	0	0	0	
    збиток (прибуток) від неопераційної діяльності та інших не грошових операцій	3520	0	0	0	0	
Прибуток (збиток) від участі в капіталі	3521	0	0	0	0	
Зміна вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю, та дохід (витрати) від первісного визнання	3522	0	0	0	0	
Збиток (прибуток) від реалізації необоротних активів, утримуваних для продажу та груп вибуття	3523	0	0	0	0	
Збиток (прибуток) від реалізації фінансових інвестицій 	3524	0	0	0	0	
Зменшення (відновлення) корисності необоротних активів 	3526	0	0	0	0	
Фінансові витрати 	3540	Х	0	Х	0	
Зменшення (збільшення) оборотних активів 	3550	0	0	0	0	
Збільшення (зменшення) запасів 	3551	0	0	0	0	
Збільшення (зменшення) поточних біологічних активів 	3552	0	0	0	0	
Збільшення (зменшення) дебіторської заборгованості за продукцію, товари, роботи, послуги 	3553	0	0	0	0	
Зменшення (збільшення) іншої поточної дебіторської заборгованості 	3554	0	0	0	0	
Зменшення (збільшення) витрат майбутніх періодів 	3556	0	0	0	0	
Зменшення (збільшення) інших оборотних активів 	3557	0	0	0	0	
Збільшення (зменшення) поточних зобов'язань 	3560	0	0	0	0	
Збільшення (зменшення) поточної кредиторської заборгованості за товари, роботи, послуги 	3561	0	0	0	0	
Збільшення (зменшення) поточної кредиторської заборгованості за розрахунками з бюджетом 	3562	0	0	0	0	
Збільшення (зменшення) поточної кредиторської заборгованості за розрахунками зі страхування 	3563	0	0	0	0	
Збільшення (зменшення) поточної кредиторської заборгованості за розрахунками з оплати праці 	3564	0	0	0	0	
Збільшення (зменшення) доходів майбутніх періодів 	3566	0	0	0	0	
Збільшення (зменшення) інших поточних зобов'язань 	3567	0	0	0	0	
Грошові кошти від операційної діяльності 	3570	0	0	0	0	
Сплачений податок на прибуток 	3580	X	0	X	0	
Сплачені відсотки 	3585	X	0	X	0	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	0	0	0	0	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності						
Надходження від реалізації: 
    фінансових інвестицій 	3200	0	X	0	X	
    необоротних активів 	3205	0	Х	0	Х	
Надходження від отриманих: 
    відсотків  	3215	0	Х	0	Х	
    дивідендів 	3220	0	Х	0	Х	
Надходження від деривативів 	3225	0	Х	0	Х	
Надходження від погашення позик 	3230	0	Х	0	Х	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці 	3235	0	Х	0	Х	
Інші надходження 	3250	0	Х	0	Х	
Витрачання  на придбання: фінансових 
    інвестицій 	3255	X	0	X	0	
    необоротних активів	3260	X	0	X	0	
Виплати за деривативами 	3270	X	0	X	0	
Витрачання на надання позик 	3275	X	0	X	0	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці  	3280	X	0	X	0	
Інші платежі  	3290	X	0	X	0	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності 	3295	0	0	0	0	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності						
Надходження від: 
    Власного капіталу 	3300	0	Х	0	Х	
    Отримання позик 	3305	0	Х	0	Х	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві 	3310	0	Х	0	Х	
Інші надходження 	3340	0	Х	0	Х	
Витрачання на: 
    Викуп власних акцій 	3345	Х	0	X	0	
    Погашення позик 	3350	Х	0	X	0	
    Сплату дивідендів  	3355	Х	0	X	0	
Витрачання на сплату відсотків 	3360	Х	0	X	0	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди 	3365	Х	0	X	0	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві 	3370	Х	0	X	0	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах 	3375	Х	0	X	0	
Інші платежі 	3390	Х	0	X	0	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності 	3395	0	0	0	0	
Чистий рух грошових коштів за звітний період  	3400	0	0	0	0	
Залишок коштів на початок року 	3405	0	Х	0	Х	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів 	3410	0	0	0	0	
Залишок коштів на кінець року 	3415	0	0	0	0	

Керівник				Машiко В.В.

Головний бухгалтер			Паук О.В.

КОДИ	
Дата	01.01.2025	
Підприємство	Приватне  акцiонерне товариство " Мукачiвський завод залiзобетонних виробiв i конструкцiй"	за ЄДРПОУ	03327084	

Звіт про власний капітал
За 2024 рік
Форма №4
Код за ДКУД	1801005	
Стаття	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
Залишок на початок року	4000	65	0	0	0	14 138	0	0	14 203	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	0	0	0	0	
Скоригований залишок на початок року 	4095	65	0	0	0	14 138	0	0	14 203	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	0	0	0	0	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	0	0	0	0	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	0	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	0	0	0	0	0	0	0	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	0	0	0	0	0	0	0	
Залишок на кінець року 	4300	65	0	0	0	14 138	0	0	14 203	

Керівник				Машiко В.В.

Головний бухгалтер			Паук О.В.